
Referat bestyrelsesmøde mandag den 01. november 2021  
Deltager: Pia, Tove, Tonni, Steven, Kim og Charlotte  
Referent: Charlotte  
 
 
Agenda: 

Velkommen til Steven og Kim og forventningsafstemning samt evt. uddelegering af opgaver 
 
Opfølgning efter GF og evt. udvalg 
- Nedsættelse af beboer betaling samt budget  
- Stiudvalg  
- Skilte med legende børn  
- Beplantning  
- Petanque bane  
 
Status aktuelle sager: 
- Legeplads 
- Belysning 
- Vejbelægning  
- Afvandings problematikken  
- Anchers  
- Langsigtet vedligeholdelsesplan evt. Hartvigs  
 
- Andet 
 

Velkommen til Steven og Kim og forventningsafstemning samt evt. uddelegering af opgaver: 
Kort indledning til historikken af vores forening. 
Kort intro til hvem vi er og hvad vi hver især har ansvar for 
Der gives adgang til e-mail 
 
Opfølgning efter GF og evt. udvalg: 
 
- Nedsættelse af beboer betaling samt budget  
Budgettet ser fint ud og vi vil have et overskud ved udgangen af året. 
I januar bliver det nye kontingent på kr. 2.500 opkrævet hos beboerne. 
 
- Stiudvalg  
Asfalt er ikke en løsning vi undersøger videre om hvordan man kan lave stien bedre 
 
- Skilte med legende børn  
Der er kommet godkendelse fra kommunen. Skiltet må være 35x50 og at det ikke må diktere 
hastighed 
 
- Beplantning  
Første møde er holdt og der arbejdes videre 
 
- Petanque bane  
Tonni tager fat i udvalget og laver et oplæg til GF – tænk evt. bord/bænkesæt ind 
 
 



Status aktuelle sager: 
 
- Legeplads   
Mangler stadig faktura op opsætningen. 
Kommunen mangler at vende tilbage om legepladsen er godkendt eller om vi skal have en inspektør 
ud. 
 
- Belysning  
Der skal følges op på hvem der står for garantien og om de evt.  vil lave en serviceaftale ved udløb af 
garantien. 
 
- Vejbelægning 
Hartvig skulle have styret dette, men pludselig var der anlagt asfalt.  
Der følges op på måden det er blevet gjort og kvaliteten af asfalten. 
 
- Afvandings problematikken  
Der følges op vi har ikke hørt mere – nyt møde er sat op 
 
- Anchers 
Der har været en del påkørsler af husmure og skelpæle denne sommer. Det er påtalt overfor 
Anchers der har fokus på det og sagerne er anmeldt til forsikringen. 
 
- Langsigtet vedligeholdelsesplan evt. Hartvig 
Vi forventer ikke at der vil være nogen vedligeholdelse og der er 5 års garanti. Der er derfor ikke 
nogen grund til at få denne udarbejdet endnu. Vi udsætter derfor et par år. 
 
- Andet  
Indkøb bord/bænke sæt 
Indhenter VVS tilbud (sandfang og dræn) 

Næste bestyrelsesmøde 

Afholdes 8. februar 2022 kl. 18.30. 

 

 


